

Title (en)
FLOATING DOCK.

Title (de)
SCHWIMMDOCK.

Title (fr)
DOCK FLOTTANT.

Publication
EP 0127638 A1 19841212 (EN)

Application
EP 83903592 A 19831130

Priority
NO 824052 A 19821203

Abstract (en)
[origin: WO8402113A1] A floating dock comprises a lift platform (3) with upright posts (2) at the long sides of the platform (3), and a set of float bodies (1). The float bodies (1) are supported on pivotable brace members externally of the dock. The dock's platform (3) can be raised and lowered relative to the float bodies (1), by activating hydraulic cylinders (5) or the like, which are arranged between the upright posts (2) of the platform (3) and the brace members supporting the float bodies (1) on both sides of the platform (3).

Abstract (fr)
Un dock flottant comporte une plate-forme d'élévation (3) avec des montants verticaux (2) sur les grands côtés de la plate-forme (3), ainsi qu'une série de flotteurs (1). Les flotteurs (1) sont soutenus par des éléments de support pivotants à l'extérieur du dock. La plate-forme (3) du dock peut être élevée et abaissée par rapport aux flotteurs (1) par l'actionnement de cylindres hydrauliques (5) ou éléments similaires, qui sont situés entre les montants verticaux (2) de la plate-forme (3) et les éléments de support des flotteurs (1) des deux côtés de la plate-forme (3).

IPC 1-7
B63C 1/02

IPC 8 full level
B63C 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
B63C 1/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
WO 8402113 A1 19840607; EP 0127638 A1 19841212; NO 151146 B 19841112; NO 151146 C 19850220; NO 824052 L 19840604

DOCDB simple family (application)
NO 8300054 W 19831130; EP 83903592 A 19831130; NO 824052 A 19821203